



Statistics
Canada

Statistique
Canada

Price: Canada, \$1.55, \$15.50 a year
Other Countries, \$1.85, \$18.60 a year

Prix: Canada, \$1.55, \$15.50 par année
Autres pays, \$1.85, \$18.60 par année

PRODUCTION AND SALES OF PHONOGRAPH RECORDS AND PRE-RECORDED TAPES IN CANADA

SEPTEMBER 1983

Table 1

Net shipments means gross shipments less returns and exchanges. Inter-company reporting duplication has been eliminated. Net shipments do not include shipments to "radio stations" and "reviewer's samples", "promotional records and promotional pre-recorded tapes" and "transcription records".

Table 2

Net value of sales means the value of gross sales less returns and exchanges. **Distributors net selling price** is that price which the distributor invoices the dealer or retailer (i.e., the wholesale price to retailers net of sales taxes, excise duties and taxes, outward transportation charges, sales discounts and allowances).

Note: Atlantic provinces: Newfoundland, Prince Edward Island, Nova Scotia and New Brunswick. **Quebec and Eastern Ontario:** includes the Ottawa Valley and Eastern Ontario as far west as Kingston. **Central Ontario:** excludes Eastern Ontario, the Ottawa Valley and Lakehead Ontario, i.e., the Northwestern part of Ontario as far east as Thunder Bay.

Non-distributed: includes broadcast sales, custom sales, delete sales, etc.

This report reflects the experience of the respondent firms listed in the December report, plus any deletions or additions since then.

Changes this month: Nil.

Changes this year to date:

Addition - Ready Records Music Corporation.

Manufacturing and Primary Industries Division

November 1983
5-3305-783

PRODUCTION ET VENTES DE DISQUES DE PHONOGRAPHE ET DE RUBANS PRÉ-ENREGISTRÉS AU CANADA

SEPTEMBRE 1983

Tableau 1

Livraisons nettes veulent dire livraisons brutes moins les retours et les échanges. La répétition par les succursales d'une même société a été éliminée. Les livraisons nettes ne comprennent pas les livraisons aux postes de radio, aux critiques, les livraisons de disques et de rubans pré-enregistrés pour fins publicitaires et les livraisons à d'autres entreprises "V.T.R."

Tableau 2

Valeur nette des ventes veut dire valeur des ventes brutes moins les retours et les échanges. **Prix net de vente des distributeurs** veut dire prix facturé par le distributeur au détaillant (prix de gros au détaillant, sans les taxes de ventes, les droits et taxes d'accise, les frais d'enlèvement, les escomptes et bonifications sur les ventes).

Note: Provinces de l'Atlantique: Terre-Neuve, Île-du-Prince-Édouard, Nouvelle-Écosse et Nouveau-Brunswick. **Québec et l'Est de l'Ontario:** y compris la vallée de l'Outaouais et l'Est de l'Ontario à l'ouest jusqu'à Kingston. **Ontario Central:** sauf l'Est de l'Ontario, la vallée de l'Outaouais et la tête des Grands Lacs, en Ontario, c.-à-d., la partie nord-ouest de l'Ontario s'étendant jusqu'à Thunder Bay à l'est.

Non-répartis: y compris ventes pour radiodiffusion, ventes sur commande spéciale, ventes de liquidation, etc.

Le présent rapport traduit l'activité des entreprises répondantes énumérées dans la publication de décembre, compte tenu des suppressions et des additions.

Changements ce mois-ci: Néant.

Changements cette année à date:

Addition - Ready Records Music Corporation.

Division des industries manufacturières et primaires

Novembre 1983
5-3305-783

TABLE 1. Production and Net Shipments of Phonograph Records and Pre-recorded Tapes in Canada, by Size and Type

TABLEAU 1. Production et livraisons nettes de disques de phonographe et de rubans pré-enregistrés au Canada, suivant la dimension et le genre

	Production		Net shipments	
			Livraisons nettes	
	September	Year-to-date	September	Year-to-date
	Septembre	Total cumulatif	Septembre	Total cumulatif
	units - unités			
Phonograph records - Disques de phonographe:				
7" size (all speeds) - Grandeur 7" (toutes vitesses)	1,623,283	12,327,589	1,280,645	10,179,849
12" size (all speeds) - Grandeur 12" (toutes vitesses)	4,069,846	28,752,492	3,602,505	24,662,838
TOTAL	5,693,129	41,080,081	4,883,150	34,842,687
Pre-recorded tapes - Rubans pré-enregistrés:				
Cartridges - 8-track - Cartouches - 8 pistes	20,716	268,407	33,406	470,660
Cassettes	3,275,355	20,446,834	3,099,838	17,971,385
TOTAL	3,296,071	20,715,241	3,133,244	18,442,045

TABLE 2. Net Value of Sales (Distributors Net Selling Price) of Domestic Phonograph Records and Pre-recorded Tapes in Canada, by Area, etc.

TABLEAU 2. Valeur nette des ventes (prix de vente nette du distributeur) des disques de phonographe et des rubans pré-enregistrés au Canada, par région, etc.

	Phonograph records		Pre-recorded tapes	
	Disques de phonographe		Rubans pré-enregistrés	
	September	Year-to-date	September	Year-to-date
	Septembre	Total cumulatif	Septembre	Total cumulatif
	dollars			
Atlantic provinces - Provinces de l'Atlantique	473,336	3,150,390	484,715	3,110,029
Quebec and Eastern Ontario - Québec et l'Est de l'Ontario	3,630,381	28,688,369	2,222,323	13,165,910
Central Ontario - Ontario Central	5,347,589	37,784,912	3,392,363	20,618,240
Lakehead Ontario, Manitoba and Saskatchewan - Tête des Grands Lacs de l'Ontario, Manitoba et Saskatchewan	689,616	4,178,724	606,493	3,548,051
Alberta	2,674,389	18,659,365	2,605,029	15,409,172
British Columbia - Colombie-Britannique	1,542,686	8,207,872	948,728	4,648,730
Non-distributed - Non-répartis	1,181,368	8,779,060	1,437,036	11,109,866
TOTAL	15,539,365	109,448,692	11,696,687	71,609,998